

Evangelical Chinese Church of South King County

南區證道堂

Liability Disclaimer Consent Form

責任豁免同意書



I, the undersigned participant, hereby acknowledge that there are certain inherent risks associated with the Joy Fellowship (Line Dance) Activity organized by ECCSKC members at the facility at Highlands Community Church (HCC).

本人參加南區證道堂會員借用 Highlands Community Church 舉辦的喜樂(行列舞)團契活動，並且明白參加任何活動包括這個活動均有一些的危險性。

I hereby release and hold harmless ECCSKC or HCC, their pastors, elders, co-workers and members, from any and all liability, claims, and causes of action arising out of or in any way connected with my participation in the Activities.

本人同意豁免及放棄追究對南區證道堂或 HCC、其牧師、長老、及任何會員提出任何所有可能與本人因參與有關這項活動引致之責任、索償和法律行動。

I further agree to follow the instructions given by instructors, and volunteers in connection with this activity and cooperate with members of ECCSKC, where applicable, to achieve the objectives of this activity.

本人進一步同意遵從這項活動之南區證道堂的會員所給與的指示並與之合作，以期達成這項活動的目標。

Name of the Participant (Chinese/English) _____
參加者姓名

Participant Signature _____ Date _____
參加者簽名 日期

Address _____ Tel _____
地址 電話

email address _____

Emergency Contact Person _____ Tel _____
緊急聯絡人 電話

How do you hear about this activity? 您如何知道我們行列舞的活動?

- 朋友 Friend 朋友姓名 Friend's name _____
- 教會 Church 那所教會 Church name _____ • 其他 Other _____

Age/Status 年齡/婚姻狀況:

- 單身 Single • 已婚 Married
- 18-25 • 26-40 • 41-55 • 56-70 • 71+

Do you attend church? 您上教會嗎?

- 是 Yes 那所教會 Church name _____
- 否 No 我們可以和您連絡嗎? May we contact you? • Yes • No

Best time to contact: _____ am/pm